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Abstract (en)
[origin: WO2015172260A1] The invention relates to a lounge chair for use in an aircraft, comprising a lying surface (2) and at least one first
pneumatic cushion (3) that is wedge-shaped in the inflated state. The at least one first pneumatic cushion (3) acts on at least a partial region of the
lying surface (2). The lounge chair (1) also has a control unit (5), by means of which the at least one first pneumatic cushion (3) can be inflated and
emptied.

Abstract (de)
Die vorliegende Anmeldung betrifft eine Liege zum Einsatz in einem Flugzeug mit einer Liegefläche (2) sowie wenigstens ein im aufgeblasenen
Zustand keilförmiges erstes pneumatisches Kissen (3). Das mindestens eine erste pneumatische Kissen (3) wirkt auf zumindest einen Teilbereich
der Liegefläche (2) ein. Die Liege (1) weist ferner eine Steuerungseinheit (5) auf, mit der das wenigstens eine erste pneumatische Kissen (3)
aufblasbar und entleerbar ist.
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